
Kære Trafikudvalgsmedlemmer. 

Jeg/vi her i Bjæverskov-Vemmedrup er virkelig skuffede og chokeret over hvorledes vores skattepenge 

anvendes. Jeg har igen henvendt mig til Vejdirektoratet for at få dem til at projektere en fornuftig løsning, 

men svaret var ” Som tidligere anført er der ikke hjemmel eller økonomi til at forlænge skærmen til 

Vemmedrup.” Her fortæller Vejdirektoratet (VD) så, at Trafikudvalget ikke har givet dem lov (hjemmel) til 

at lave en fornuftig løsning desuden med hensyn til økonomien at VD ikke fravige at når der er bevilliget 

37,5 mill. så SKAL VD have 30 % til interne reserver!! I alt ca. 11 mill. Pt. Kender VD endnu ikke prisen da det 

lige er kommet i udbud. Interessant Ikk. 

Da vi har fået indsigt i udbudsmaterialet, har det været muligt at sammenligne VEST siden og ØST siden af 

projekteringen/støjskærmen, tillige vi har lagt en tegning fra GIS kortet parallelt med det i 

udbudsmaterialet satellit foto. Det giver et bedre overblik. Sammenlign venligst disse billeder. 

Vi skal derfor venligst bede udvalget om at se på nedenfor fremstilling A hhv. B. Det fremgår her tydeligt at 

øst skærmen skal forlænges mod Vemmedrup hvis det skal være en succes. 

Vores alternativ er nu at gå til medierne og fortælle hvorledes vores skattekroner anvendes, nuværende 

prijektering vil medføre mange protester i medierne.  

Når Kattegatforbindelsen budgetteres er der så også sat en reserve af til Vejdirektoratet på 30%  udover 

posten risici? 

Med venligst hilsen 
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Borgere i Bjæverskov og Vemmedrup 
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